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Acta nüm. 270

A  les 22 hores del dia 28 de desembre de 1927, 
es reuneix el Conseil del Sindicat de Metges de 
Catalunya amb assistència - dels companys doc- 
tors Presta, Vives, Fontbona, Barnadas, Mas i 
Oliver, Cantinà, Queraltó, Marti, Lueaya,. Figa 
i Riera.

Presideix el Dr. Presta i actua de Secretari 
el Dr. Vives.

Oberta la sessiô, s’excusa la no assistència dels 
doctors Bonet, Puigcercôs i Nart.

Es llegeix i s’aprova l’acta de la sessiô ante- 
rior.

El Dr. Riera prega que consti corn ampliació a 
l’acta llegida, que per haver-se trobat absent les 
dues o très darreres sessions, on s’ha tractat de les 

derivacions del cas plantejat oficiosament pel doc- 
tor Presta després de la sessiô del 13 d’octubre 

proppassat, a la qual assisti, s’ha assabentat ara 
de l'assumpte per les actes llegides i té interès en 
fer constar que es solidaritza amb l’actitud de 

tots els companys del Conseil, présentant a l’en- 
sems el seu testimoni de consideració personal 
al Dr. Presta.

El Dr. Barnadas, que tampoc li fou possible 
assistir a les darreres sessions, s’adhere;x 1 Jcs 
manifestacions del Dr. Riera.

El Sr. Président assabenta al Conseil que avui 
al mati ha estât lliurat al Dr. Agusti Priô i Lla- 
veria el missatge de condol i encoratjament que 

el Conseil acordà adreçar-li en la darrera sessiô, 
i a precs del propi Dr. Priô fa constar l’agraïment 
d’aquest company per l’acte d’homenatge que li 
ha tributai el Sindicat.

El senyor Secretari exposa al Conseil que ex 
Dr. Josep Boni faci pregà d’èsser escoltat en la

oficial I
les sessions

sessió d’avui, per la qual cosa, amb la vènia de I  
la presidència, ha estat convocai.

El Consell aprova la convocatòria i tot seguit I  
el senyor President prega que# entri a la sala de I  
sessions el Dr. Bonifaci.

Assisteix el Dr. Bonifaci i presenta al Consell I  
uns numeros de la revista “ Salubritat” , que se- I  
dita ,a Capellades pel company sindicat Dr. Jor- I  
di Cantò, i explica la finalitat d’aquesta revista I  
que és d’educació pel poble en les qiiestions sa- I  
nitàries i l’enlairament del metge davant els I  
clients. La idea que el mena a plantejar l’assump- I  
te al Consell, és que havent-hi el projecte per I  
part d’alguns companys sindicats d’ampliar aques- I  
ta revista donant-li una major difusió per a fer- I  
la arribar al major nombre possible de pobles de I  
Catalunya i essent necessari per aquest fi la colla- I  
boració dels companys que s’interessin per re- I  
partir la revista a llurs pobles, s’autoritzi als or- I  
ganitzadors per a fer una campanya en prò de la I  
idea des de les pàgines del B u tlletì del' Sin- I  
dicat.

El Dr. Bonifaci diu que en cas qué la revista I  
“ Salubritat” , amb là major amplitud que se li voi I  
donar, produis uns beneficis, serien destinats a la I  
Caixa de Beneficència del Sindicat, i acaba dient I  
que esperà que el Consell del Sindicat, una ve- I  
rr.da hagi pogut apreciar pels fets, l’orientació I  
ideològica de la revista, i sempre- que mereixi la I  
sevi conformitat, es dignarà fer-la publica des I  
del propi B u tlletì del Sindicat.

Diversos Consellers fan preguntes al Dr. Bo- I  
ni faci relacionades amb el projecte que ha ex- I  
posat i la demanda concreta que ha fet, i el Con- I 
sell, que en principi Veu amb simpatia la idea, I 
acorda sotmetre-la a informe del Còmitè de Re- I 
dacció del B u tlletì per a resoldre en definiti- I 
va a la vista del mateix.


